

# VTC Pro Audio ELB1 & ELB1A Bumpers

## VTC EL208T Bumper Bars

### ELB1

A VTC Pro Audio ELB1 bumper is required to fly VTC EL208T loudspeakers. The VTC ELB1 bumpers have been specifically designed for the VTC EL208T loudspeakers. The VTC ELB1 bumper can **ONLY** be used for VTC EL208T loudspeakers and nothing else! The VTC ELB1 bumper will allow a **MAXIMUM** of sixteen (16) VTC EL208T loudspeakers to be flown.

*Please NOTE: VTC ELS212T and EL210T loudspeakers can be flown using the VTC ELB8 or VTC ELB16 bumpers, they cannot be flown from the VTC ELB1!*

### ELB1A

The VTC ELB1A has been designed specifically to allow flying VTC EL208Ts BELOW VTC EL210Ts or VTC ELS212Ts. The VTC ELB1A was **NOT** designed to be used on its own! The VTC ELB1A bumper will allow a **MAXIMUM** of four (4) VTC EL208T loudspeakers to be flown.

**UNDER NO CIRCUMSTANCES IS IT SAFE TO  
FLY MORE THAN 4 VTC EL208Ts FROM THE VTC ELB1A.**

## Bandes de Protection Pare-Chocs Pour VTC EL208T

### ELB1

Un pare-chocs VTC Pro Audio ELB1 est nécessaire pour suspendre les haut-parleurs VTC EL208T. Les pare-chocs VTC ELB1 ont été spécialement conçus pour les haut-parleurs EL208T. Le pare-chocs VTC ELB1 ne peut être utilisé qu'avec les haut-parleurs VTC EL208T et rien d'autre! Le pare-chocs VTC ELB1 permettra la suspension d'un maximum de seize (16) haut-parleurs VTC EL208T.

*NOTEZ SVP: Les haut-parleurs VTC ELS212T et EL210T peuvent être suspendus à l'aide des pare-chocs VTC ELB8 ou VTC ELB16, ils ne peuvent pas être suspendus avec le ELB1!*

### ELB1A

Le VTCELB1A a été conçu spécifiquement pour permettre la suspension des VTC EL208T EN-DESSOUS de VTC EL210T ou ELS212T. Le VTC ELB1A n'a pas été conçu pour être utilisé par lui-même! Le pare-chocs VTC ELB1A permettra la suspension d'un maximum de quatre (4) haut-parleurs VTC EL208T.

**IL N'EST JAMAIS SÉCURITAIRE DE  
SUSPENDRE PLUS DE 4 VTC EL208T AVEC UN VTC ELB1A.**



### Canada

Voice: (905) 837-8481  
Fax: (905) 837-8746

### U.S.A.

Voice: (716) 297-2920  
Fax: (716) 297-3689

[www.vtcproaudio.com](http://www.vtcproaudio.com)

**VTC**  
PRO AUDIO

550 Granite Court • Pickering, Ontario • L1W-3Y8 CANADA  
4625 Witmer Industrial Estate • Niagara Falls, New York • 14305 USA

Printed in Canada

DOC-ELB1-ELB1A-00-1v1